
 

 

Dotazy a připomínky vznesené na jednání 
Zastupitelstva města Kutná Hora dne 15. 11. 2022 

 

 

Číslo Předkládá Obsah připomínky 
Písemné 

doručení Vyřizuje 
Termín  
splnění Poznámka 

8-1/22 M. Jánská 

Ke zrušení osadních výborů, proč nebyla tato informace poskytnuta. K 
vytvoření nového dětského hřiště na Hloušce. K  parkování v Zelenkově 
ulici včetně plánovaného průpichu. 

ústně Mgr. L. Seifert  Odpovězeno na 
ZM 

8-2/22 Mgr. Šnajdr 

Proč v pracovní skupině pro energetický managment chybí tajemník 
města, i když to byl jasný požadavek spolupracující firmy? Vzhledem 
k tomu, že tajemník je vedoucím pracovníkem celého úřadu považuji 
jeho nepřítomnost v této skupině za nešťastnou. 

 

písemně Mgr. L. Seifert 30.11.2022 

Na pracovní 
jednání ZM bylo 

konstatováno, že 
byl složen tým dle 

návrhu. 

8-3/22 Mgr. Šnajdr 

Nákup energií na rok 2024 má být řešen přes KH TEBIS, proč neoslovilo 
vedení města starostu Kolína a kolínského energetika, zda by byl 
ochoten realizovat pro nás nákupy energií, jak bylo předjednáno a jak o 
tom bylo vedení informováno, když ten se v této problematice úspěšně 
již několik let pohybuje? 

 

písemně Mgr. L. Seifert 30.11.2022 

Nepodařilo se 
zajistit kapacity 

kolínského 
energetika. Bylo 

řešeno 
s tajemnicí úřadu. 

8-4/22 Mgr. Šnajdr 

Kontaktovalo vedení města smart city manažera a zadalo mu úkoly pro 
tento a následující měsíce? Dle informací v rozpočtu se uvažuje o 
ukončení smlouvy, vyžádalo si vedení nějaký přehled či o agendě tohoto 
pracovníka? 

 

písemně Mgr. L. Seifert 30.11.2022 

Jednání se smart 
city managerem 
nebylo v prvním 
měsíci prioritní. 
Zodpovězeno na 

ZM. 

8-5/22 Mgr. Šnajdr 

Proč je v návrhu rozpočtu zrušen příspěvek pro Pod Horami, přestože 
všechny čtyři základní školy deklarují spokojenost s jejich službami a 
jejich opravdu velké využití? 

 

Písemně Mgr. L. Seifert 30.11.2022 

Vyřešeno na 
pracovním 

jednání 
zastupitelů. 
Příspěvek je 

zahrnut. 

8-6/22 Mgr. S. Doušová 
Okomentovala programové prohlášení koalice a ptala se na rozdělení 
gescí. ústně Mgr. L. Seifert  

Odpovězeno na 
ZM 

8-7/22 M. Suchánek, MBA Navrhl přítomnost členů finančního výboru na pracovním zasedání ZM k 
rozpočtu města. ústně  Mgr. L. Seifert  Odpovězeno na 

ZM 





 

MĚSTO KUTNÁ HORA  
Havlíčkovo náměstí 552/1, 284 01 Kutná Hora,  

IČ: 00236195, DIČ: CZ00236195 

Vedení města 
sídlo: Havlíčkovo náměstí 552/1, Kutná Hora 

tel.:  327 710 111* , ID DS: b65bfx3, https://www.kutnahora.cz 
 

 

 
Váš dopis ZN.: Připomínka č. 8–1,2,3,4,5/22  

Vážený pan 

Mgr. Bc. Vít Šnajdr 
 

email: snajdr.v@seznam.cz 

 

 
 

Ze dne: 15. 11. 2022 

Vyřizuje: Stanislava Sovová 

Tel.: 327 710 125 

E-mail: sovovas@mu.kutnahora.cz 

Datum: 25.  11. 2022 

 

 

 

Odpověď na připomínku vznesenou na jednání ZM Kutné Hory dne 15. 11. 2022 

 
 
 
Vážený pane magistře, 
 
v reakci na Vaše dotazy vznesené na jednání zastupitelstva města dne 15. 11. 2022, 
týkající se informací k pracovní skupině energetického manažera, nákupu energií, úkoly 
pro Smart City manažera a k příspěvku pro z.s. Pod Horami,  zasílám písemné vyjádření:  

 

5) Proč v pracovní skupině pro energetický management chybí tajemník města, i když to byl 
jasný požadavek spolupracující firmy? Vzhledem k tomu, že tajemník je vedoucím 
pracovníkem celého úřadu považuji jeho nepřítomnost v této skupině za nešťastnou. 

- otázka spolupráce a požadavky společnosti Porsenna jsou dále řešeny a budou předmětem 
navazujících jednání.  K nastavení energetického týmu bylo konstatováno, že tým bude 
nastavený v navržené podobě. 
 

6) Nákup energií na rok 2024 má být řešen přes KH TEBIS, proč neoslovilo vedení města 
starostu Kolína a kolínského energetika, zda by byl ochoten realizovat pro nás nákupy 
energií, jak bylo předjednáno a jak o tom bylo vedení informováno, když ten se v této 
problematice úspěšně již několik let pohybuje? 

- vedení města Kolín kontaktovalo skrze tajemnici MěÚ Kolín. V první fázi jednání nebyla 
kapacita umožněna. V týdnu od 21.11. došlo ke změně a kapacita energetika bude 
uvolněna na bázi konzultací s MěÚ Kutná Hora (forma DPP). 

 
7) Kontaktovalo vedení města smart city manažera a zadalo mu úkoly pro tento a následující 

měsíce? Dle informací v rozpočtu se uvažuje o ukončení smlouvy, vyžádalo si vedení nějaký 
přehled či o agendě tohoto pracovníka? 

- se Smart city manažerem je naplánována schůzka, prozatím nešlo o prioritu, bylo třeba 
zjistit způsob zadávání úkolů a odpovědnost. 



8) Proč je v návrhu rozpočtu zrušen příspěvek pro Pod Horami, přestože všechny čtyři 
základní školy deklarují spokojenost s jejich službami a jejich opravdu velké využití? 

-  k dotazu Pod horami je nová informace, že školy chtějí ve spolupráci pokračovat, dříve 
nebyla informace známá vedení města. Prostředky jsou tak na další rok zajištěny. 

 

S pozdravem  
 

Mgr. Lukáš Seifert, v. r.  
starosta města  
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